



To the Subscriber :



The Committee of Publication of the "*C. O. F. Montreal Souvenir*" regrets the few omissions to be noticed in the groups of the "*Chief Rangers of Canada*" on pages 16 and 17. In spite of all efforts to obtain a photograph from all the Chief Rangers of Canada, a few requests were left unanswered or unfavored. However, the Committee beg to expect an easy pardon, if the reader would only think of the difficulty of collecting from all parts of a large country as ours, such a considerable number of photos. The Committee's most cordial thanks are here offered to those who have answered their call. That precious help from them has enabled the Committee to do of their paper, if not a monument to the honor of the Order in Canada, at least a precious souvenir of the Annual Session of 1892 in Montreal.

As a mark of gratitude to those who, as advertisers, have helped this publication, which will doubtless put more into light our Order in Canada, the Committee beg to draw the reader's attention to the advertizements; a true Forester must give his cordial encouragement to all those who, in any way, contribute to the success of our dear Order.

The Committee:
EUG. H. GODIN,
Sec.

Au Souscripteur :

Le Comité de Publication du *C. O. F. Montréal Souvenir* regrette les quelques omissions que le lecteur remarquera dans les groupes des Chef Rangers du Canada qui ornent notre 16ème et notre 17ème page. Malgré ses efforts le Comité n'a pu se procurer les photographies qui manquent et on lui en accordera un facile pardon, je l'espère, en songeant à la difficulté d'une tâche comme celle de réunir de toutes les parties d'un grand pays comme le notre, une collection aussi considérable de photographies. Nous remercions cordialement tous ceux qui ont répondu à notre appel; ils nous ont, par là, aidé à faire de notre journal, sinon un monument à la gloire de l'Ordre au Canada, du moins un souvenir digne de la grande Convention de 1892.

Comme témoignage de notre reconnaissance à ceux qui ont bien voulu, comme annonceurs, encourager notre œuvre, nous attirons l'attention du lecteur sur nos annonces.

Tous ceux qui contribuent de près ou de loin à jeter de l'éclat sur l'Ordre des Forestiers Catholiques et sur tout ce qui s'y rattache méritent le cordial encouragement de tout vrai Forestier.

Le Comité:
EUG. H. GODIN,
Sec.



GE

FANC

DRU

ROGER

DE

V

LIBRA

274